
 

FAU møte - Solås skole
Dato og
tidspunkt

02.09.24
19.30-21.00
Årshjul
Kirsti Sævik (rektor)

Representanter for skoleår 24/25:
1.trinn: Maria Elena Ferkingstad
2.trinn: Tarje Angelskaar (gjenvalg)
3.trinn: Tane Høgemark
4.trinn: Tove-Katrin Chermette (gjenvalg)
5.trinn: Tone Haaland
6.trinn: Brit Skjæveland (A-klassen)
7.trinn: Hildegunn Gabrielsen

Sted Personalrom
Sak Forfall:
1 Konstituere FAU

leder: Tove Katrin
nestleder: Brit Skjæveland
sekretær: Hildegunn Gabrielsen
økonomi: Tarje Angelskaar
Leder/nestleder er representanter i KFAU og SMU/SU
Leder og Tone sitter i KFAU
Nestleder og leder sitter i SU

SMU: leder, nestleder og Tane
SU/SMU møtene lagt til mandager kl 15.30

FAU, SU/SMU er konstituert for skoleåret 24/25

Leder 23/24

2 Rektor informerer
● God oppstart
● Skolens utviklingsmål
● Bry deg
● Innslag på foreldremøter om inkludering mtp bursdager.

Viktig med fellesskaps innsatsen.
● Hva med å lage et dokument som heter Solåsforelderen?

(tips fra FAU Bærland)

Rektor

3 Innkomne saker:
1. Klassedeling: Foreldre reagerer på uttalelser om hva som

er positivt/negativt i forhold til klassestørrelser. I ett trinn
er uttalelsen fra skolen, at det er positivt at klassene blir
delt i mindre, og samtidig informeres det på 1. trinn at det

Ønsker
gjennomgang
fra rektor

https://docs.google.com/document/d/18UAgQ8jbU3cPURRN8EC2BySg6YNV6cx4oHGsCWFkjTk/edit
https://docs.google.com/presentation/d/1vuHWa_ITVWMoDPe_MMsYBjxBVcFCMdZE_TZSP8W1p3E/edit#slide=id.g2fae276f69e_0_1


er positivt med størrelsen på klasser som er besluttet for
dette trinnet. Det fremstår litt uærlig, bedre å si at
klassestørrelsen er uheldig for 1.trinn dersom det er det
som er fakta, så kan heller FAU/foreldre legge press
politisk dersom det er økonomi som står i veien. Kan
gjerne komme tydeligere frem hva som er alternativ
(færre på miljø) så foreldre får større forståelse=støtter
avgjørelser?

Saken er diskutert i FAU og FAU har fått en god innføring i
hvordan klassesammensetninger begrunnes.

Hvorfor gjør vi av og til endringer på klassesammensetningene?
● Det er skolens ansvar å sette sammen elevene i klasser

som kan skape et godt inkluderende læringsmiljø
● Det er ingen flertallsbeslutning, men en av rektors flere

styringsverktøy i den pedagogiske driften
● Endring av klasser vil være et tiltak dersom arbeid over

tid ikke har vist ønskede resultater i forhold til trygt og
godt læringsmiljø

● For å bryte opp i uheldige grupperinger som påvirker
klassemiljøet negativt

● Gi elever som trenger det en ny start
● En jevnere faglig og sosial sammensetning

Er det bedre med mindre klasser?

● Forskning viser at det er små eller ingen effekt på
læringsutbytte. Hattie/Nordahl

4 Møtedatoer 24/25
2.september
14. oktober
4.november
6.januar
3.februar
7.april
5.mai
2.juni

Møtedatoene er vedtatt

Leder

5 Elevkvelder
Er komite for dette på plass?
Tove-Katrin har fått tilsendt referat fra Eirin (leder)+ liste over
hvem som er med i komiteén. Ligger i delt disk.

Tone

6 17.mai komite
Er denne på plass?

Tane -
overføres til



Benytte felles disk/egen mappe for 17.mai (oppdatert). Denne
mappen deles med komite.

Tove-Katrin skal skrive inn info i mappen på disk.

4.trinn
representant.

7 Gjennomgang av nye vedtekter for FAU Solås Skole
Tas opp på neste FAU møte

Leder

8 Økonomi
2025: skitur for mellomtrinnet

Tarje

10 Eventuelt -
NB: Rektor er på møtet fra 19.30-20.30, saker rektor skal uttale
seg om må derfor flyttes opp på agenda ved behov.

Til neste møte: Hva skjer med leirskole?
SU: Skolen må ha mer midler til SFO. Rammen er for liten.
Kan vi få Bry DEG inn i foreldremøtet til våren? Husk å få med
dette fremover for å involvere foreldre.

Gleding - Siri Abrahamsen: Fau kan lage en anbefaling til
bursdager osv, ta på foreldremøte, vi tar denne ballen.

Hvordan fungerer elevrådet på Solås skole, blir elevens rett til
medvirkning ivaretatt?

Diskusjon: klassekasser, pizzafester osv.

Legg inn foreldremøte for de enkelte trinn her:


